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                                              I N T E R P E L A C J A    

 

 Dot.  braku zintegrowanego systemu pasażerskich przewozów zbiorowych . 

         Od wielu lat nierozwiązanym problemem jest brak systemowych 

rozwiązań w tym zakresie w naszym regionie. Stanowi to poważny problem 

straty czasu lub pieniędzy dla pasażerów. Wobec przesuwania w czasie 

rozwiązań centralnych warto przyspieszyć nasze regionalne działania w zakresie 

koordynacji  przewozów pasażerskich i wskazać pasażerom perspektywę ich 

rozwiązania. 

        Kolejnym problemem zgłaszanym przez pasażerów jest powtarzający się 

brak informacji o aktualnych rozkładach jazdy autobusów na przystankach PKS 

wzdłuż drogi wojewódzkiej 454. Interwencje u kierowców i w opolskim PKS –ie 

nie dają efektu. 
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